
NA PAŠO POLETELE PRVE POLICIJSKE 

ČEBELICE 

 

 

Na pašo v Mestni park v Mariboru so 11. aprila 2023, poletele prve 
slovenske policijske čebele, ki domujejo na stavbi Policijske uprave 
Maribor, na Trubarjevi ulici 19.  

          



K tristranskem projektu med Policijsko upravo Maribor, Čebelarskim 
društvom Alojz Greif iz Hoč in našim klubom so mnogi z velikim veseljem 
in zagnanostjo pristopili že veliko prej in tako prispevali k njegovi 
uresničitvi. V projektu so sodelovali različni posamezniki, med njimi člani 
Čebelarskega društva Alojz Greif Hoče, ki so pomagali pri izdelavi 
čebelnjaka, prispevali material, svoj čas in strokovno znanje. Najprej pa je 
bilo potrebno pridobiti številna soglasja in dovoljenja.  

 

Naš član Bojan Lunežnik je pričel snovati načrt čebelnjaka in zbirati 
potreben les. Ob pomoči drugih čebelarjev je čebelnjak tudi izdelal in ga 
postavil na teraso samskega doma Policijske uprave, kjer danes domujejo 
delavke in delavci Službe za operativno podporo. Sem in tja je prevažal 
kose desk, ki so po idejni zasnovi slikarke, naše članice, Cvetke Vidmar 
postale unikatne panjske končnice. 

 



Policijski ataše Slovenije v Avstriji Vladimir Pocek je dejavnosti 
tristranskega sodelovanja usklajeval, tako v Sloveniji kot v tujini. Dogovoril 
se je z upokojenimi policisti, izkušenimi čebelarji v Avstriji, na Dunaju in v 
Nemčiji, Munchnu ter jih povabil v Slovenijo. Čebelarska društva v 
Sloveniji so podarila štiri čebelje družine kranjske sivke in tako je čebelnjak 
zaživel in bil pripravljen za slovesnost, da čebele poletijo na pašo. To se 
je zgodilo v torek, 11. aprila 2023, ko se je na terasi zgradbe PU zbralo 
veliko število udeležencev.  

 

Uradno odprtje vseh štirih panjev sta pospremila tudi policijski ataše na 
Dunaju Vladimir Pocek, ki je že sodeloval pri podobnih projektih na tujem 
ter zgodbo o "policijskih čebelah" ponesel tudi med mariborske policiste, 
in predsednik Čebelarske zveze Slovenije Boštjan Noč.  

Na ta svečani dan so nas obiskali tudi policijski kolegi iz Avstrije in 
Nemčije, ki imajo na področju urbanega čebelarjenja že bogate izkušnje. 

Ker čebele ne obiskujejo le vaških travnikov, dobrodošle so tudi v mestih, 
kjer že domujejo na strehah, terasah, balkonih in vrtovih javnih in zasebnih 
zgradb, v tujini pa tudi na strehah policijskih organizacij, smo jih naselili 
tudi na streho PU. 

Policijskim čebelicam pri nas ne bo dolgčas. Mestni park, drevoredi, 
mnoge zelene površine ter mestni vzpetini Kalvarija in Piramida jih vabijo 
na pašo. Čebelarstvo ima sicer na našem območju še posebej dolgo 
tradicijo, obenem je na policijski upravi med zaposlenimi pa tudi med 
upokojenimi policisti, kar nekaj izurjenih čebelarjev. 



S tem projektom smo še okrepili sodelovanje z aktivnimi policisti, 
Čebelarskim društvom Alojz Greif iz Hoč ter čebelarji na splošno.  

"Za mariborske policiste je ta medena zgodba veliko več kot le izpolnitev 
naloge družbene odgovornosti. Čebele nas učijo o sodelovanju in 
medsebojni pomoči. Vrednoti, ki sta povezali zaposlene na policijski 
upravi, naše upokojene sodelavce, družinske člane in člane stanovskih 
organizacij. Vsi so oziroma smo k projektu pristopili z veliko zagnanostjo 
in veseljem," je ob tej priložnosti povedal direktor Policijske uprave Maribor 
mag. Donald Rus, ki je sicer tudi sam čebelar. Ob tej priložnosti je skrbniku 
policijskega čebelnjaka, policistu PU Maribor Branku Uranjeku, predal še 
zadnjo panjsko končnico, ki sta jo skupaj namestila na čebelnjak. 

 

Policijski čebelnjak krasijo panjske končnice, ki na šaljiv način prikazujejo 
policijsko delo. Poslikala jih je Cvetka Vidmar, članica Kluba upokojenih 
delavcev MNZ Maksa Perca Maribor. 

 

Besedilo povzeto (internet Policije) 
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